
Gemert, 5 september 2022
Raadsvraag: vertrek directeur Blink

Geacht College,

Vandaag hebben wij via het ED kennis kunnen nemen van het vertrek van de heer Vaal,
directeur van Blink. 

Blink is een initiatief van een 9-tal gemeenten, waaronder ook de gemeente Gemert-Bakel. 
In het artikel lezen wij dat een verschil van inzicht over de toekomstplannen van Blink 
reden is voor het vertrek van de heer Vaal.

Politiek op Inhoud heeft de volgende vragen:

Waarom moet de raad van Gemert-Bakel in de krant lezen over het vertrek van de 
directeur van Blink en heeft het college ons niet geïnformeerd?
Op het moment dat het vertrek van de directeur van Blink bekend is gemaakt, is in regionaal 
verband een overleg van het algemeen bestuur van Blink ingepland op 21 september jl. 
Tijdens dit overleg is afgesproken dat een informatiebrief wordt opgesteld om de 
verschillende gemeenteraden van de deelnemende gemeenten te informeren. Naar 
verwachting wordt de informatiebrief volgende week regionaal gedeeld en wordt ook u als 
raad geïnformeerd. Neemt niet weg dat het college van mening is dat uw raad hierover 
eerder en rechtstreeks (niet via de media) geïnformeerd had kunnen worden. 

Graag horen wij welke koers de heer Vaal voor ogen had en welke toekomstvisie het 
bestuur voor ogen heeft voor Blink.
Het algemeen bestuur van de GR Blink, waarin onze gemeente is vertegenwoordigd, heeft 
opdracht gegeven voor de start van een Strategisch Traject waarin de toekomstvisie van de 
gemeenschappelijke regeling wordt herijkt. Deze herijking is zowel gericht op de inhoud (de 
strategische richting en positie van de organisatie) als op de aard van de samenwerking (met 
aandacht ook voor de rol van de private partner). Over dit traject wordt u binnenkort 
uitgebreider door middel van een raadsbrief de GR Blink geïnformeerd. Voor ons is dit 
traject gericht op de toekomst nu leidend.        
  
Staat het college achter de toekomstvisie van het bestuur?
Het college maakt via de portefeuillehouder Afval onderdeel uit van het algemeen bestuur 
van de GR Blink en staat achter de opdracht die nu wordt gestart in het kader van het 
Strategisch Traject. Nogmaals, binnenkort ontvangt u een uitgebreide raadsinformatiebrief 
over de precieze vormgeving van dit Strategisch Traject en over wanneer de resultaten 
hiervan worden verwacht. 

Wij zien uit naar uw reactie,

Met vriendelijke groet,
Jan Vroomans
Raadslid Politiek op Inhoud


